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1 14 Samenleving PvdA Hoeveel JOB's zijn er totaal in onze gemeente? Er zijn vier JOP's: Lageweg, Krimpen aan de 

Lek, Bergambacht, Haastrecht.

Sleeuwenhoek

2 14 Samenleving PvdA Is er in iedere kern een JOB? Nee zie boven Sleeuwenhoek

3 43 Werk en inkomen PvdA Hoe groot (in aantallen) is de toename van 

doorverwijzingen dan wel intakes bij de 

gemeentelijke schulddienstverlening?

Het aantal doorverwijzingen is toegenomen 

met 59. Het aantal intakes is met 11 

toegenomen.

Vente

4 58 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

PvdA Er zijn netto 217 woningen is 2018 toegevoegd. 

Hoe is de verdeling goedkoop (woningen voor 

jongeren), middelduur en duur voor de 

nieuwbouw?

Een specificatie van het type woningen wat in 

2018 nieuwgebouwd is, is niet bekend. 

Globaal houden we een schatting aan van: 

15% ‘goedkoop’, 65% ‘middelduur’ en 20% 

‘duur’. 

Wit

5 58 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

PvdA Hoeveel goedkope, middelduur en dure 

woningen zijn er in 2018 afgebroken?

Een specificatie van het type woningen wat in 

2018 gesloopt is, is niet bekend.

Wit

6 6 Aanbiedingsbrief CDA De jaarrekening sluit met een positief saldo van € 

1,29 miljoen. Dit is € 1,16 miljoen gunstiger dan 

ons in december bij de slotwijziging werd 

voorspeld. Welk deel van dit meevallend 

resultaat kan als structureel worden 

aangemerkt?

In het resultaat 2018 zitten geen structurele 

positieve posten. De voordelen zijn louter 

incidenteel.

Boere

7 5 Jeugd en WMO CDA Was er een doelstelling voor de gerealiseerde 

besparing op beschermd wonen en zo ja, wat 

was deze?

Neen, er is geen expliciete doelstelling 

geweest van een besparing op het product 

beschermd wonen.

Sleeuwenhoek

Nagekomen 

vraag

31 Jeugd en WMO CDA In het programma Jeugd en Wmo gaat maar 

liefst € 20 miljoen om; financieel gezien het 

grootste programma binnen de 

gemeentebegroting. Sinds de decentralisaties 

zijn er veel zorgen over de stijgende kosten, 

recent nog volgde een brandbrief vanuit de VNG 

aan de minister van VWS om meer geld vrij te 

maken voor Jeugdzorg. Inmiddels bereiken ons 

vele berichten van gemeenten die met tekorten 

op de jeugdzorg kampen en mede daarom de 

financiën niet rond kunnen krijgen. De 'Tabel 

Lasten en baten van het programma Jeugd en 

Wmo' in de jaarstukken 2018 van de 

Krimpenerwaard laat twee producten zien: 

Maatwerkvoorzieningen Wmo en 

Maatwerkvoorzieningen jeugd. De toelichting is 

slechts anderhalve pagina lang. Het is voor 

raadsleden lastig om met deze hoeveelheid 

aan informatie een goed beeld te krijgen van dit 

programma. Ter vergelijking: de jaarstukken van 

andere omliggende gemeenten geven een meer 

uitgebreide financiële verantwoording op dit 

programma. Vanuit de controlerende rol van de 

gemeenteraad - zeker op dit omvangrijke en 

belangrijke thema - zou het wenselijk zijn om 

deze twee producten in de jaarstukken 

financieel uitgebreider toe te lichten. Zou de raad 

dit separaat aan de jaarstukken kunnen 

ontvangen?

In de pers is veel aandacht voor de 

ontwikkelingen binnen de jeugdzorg en de 

wmo. Veel gemeente kampen met forse 

overschrijdingen op de ramingen mbt deze 

wettelijke taken. Onze jaarrekening 2018 sluit 

aan op de eerder opgestelde ramingen. Het 

college biedt u graag meer inzicht in de 

inhoudelijke en financiele ontwikkelingen op 

dit gebied. Met behulp van een 

raadsinformatiebrief ontvangt u direct na het 

zomerreces aanvullende informatie hierover.

Sleeuwenhoek

8 6 Recreatie en toerisme CDA Is het realiseren van 4 camperplekken op een 

boerderij niet een heel mager resultaat voor een 

heel jaar? Graag uw motivatie voor deze keuze.

Niet technisch. Gaat over inleiding. Vente

9 21 Samenleving CDA De kredietuitrol IHP is nog niet uitgegeven. Wat 

is de stand van zaken?

Het IHP is 11 december 2018 vastgesteld. In 

2018 zijn geen kredieten voor de specifieke 

projecten beschikbaar gesteld

Boere

10 24 Openbare orde en 

veiligheid

CDA Mede door de zeer verontrustende aanrijtijden 

van de ambulance, is het hebben van een visie 

op de plaatsing van AED's van belang. Waarom 

is er n iet gewerkt aan de plaatsing van 

tenminste één AED in elke kern en/of 

buurtschap? 

In iedere kern is minimaal een (1) AED 

aanwezig.

Cazemier

11 31 Jeugd en WMO CDA Op het budget HBH zijn de afgelopen jaren forse 

overschotten gerealiseerd. Wat is hier de reden 

van? Zijn de eisen om HBH vergoed te krijgen 

gestegen? NB: het aantal thuis wonende 

ouderen neemt toe, dus de uitgaven zouden 

logischerwijze ook moeten stijgen.

Het budget is destijds bepaald obv 

geïndiceerde uren x tarief, maar in 

werkelijkheid werd niet alles uitgenut. 

Daarnaast is sprake van een dalende trend in 

uren HBH per jaar. Zo ontstonden de 

jaarlijkse overschotten. In 2018 is het budget 

daarom naar beneden bijgesteld (tgv 

begeleiding).

Sleeuwenhoek

12 34 Openbare orde en 

veiligheid

CDA De aanrijtijden voor brandweer, ambulance en 

politie zitten flink onder de landelijke normen. Met 

name de opkomst van de brandweer bij prio-1 

meldingen (binnen 9 minuten) is schrikbarend 

laag met 38,6%. Hoe kunnen de aanrijtijden 

worden verbeterd?

Meer personeel en effect van alle 

maatregelen die de RAVHM gaat treffen moet 

leiden tot betere percentages.

Aanrijtijden brandweer zijn een optelsom van: 

aanname tijd meldkamer + opkomst 

vrijwilligers naar kazerne +  aanrijtijd locatie

Bij beroepskazerne zijn de aanrijtijden 

hierdoor korter.  

Cazemier

13 38 Openbare orde en 

veiligheid

CDA Het project Skaeve Huse is tijdelijk gestopt. 

Betekent dit dat het onderzoek nog loopt, of dat 

de plaatsing van deze woonvorm niet meer in de 

planning zit?

Het project moet opnieuw opgepakt worden, 

dan wordt er ook opnieuw onderzoek gedaan 

naar de meest geschikte locatie.

Wit

14 38 Openbare orde en 

veiligheid

CDA Graag een verantwoording van de uitgegeven 

gelden (€ 49.000) aan het project Skaeve Huse. 

Is dit geld uitgegeven aan de voorbereiding van 

de locatie Veerweg?

Ja, dit zijn onder andere kosten voor de 

vergunning, communicatie naar bewoners en 

onderzoeken.

Wit
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15 40 Werk en inkomen CDA Wat heeft de invoering van Social Return on 

Investment bij inkoop en aanbesteding concreet 

opgeleverd voor de Krimpenerwaard? Graag een 

opsomming van de bedrijven die gesecteerd zijn 

op basis van het SROI criterium.

Er is door de gemeente en betrokken 

bedrijven succesvol ingezet op SROI om 

daarmee mensen met een afstand tot de 

arbeidsmarkt te mobiliseren dichter bij werk te 

brengen. Betrokken bedrijven zijn: 

Goudriaan&zn, Den Hartog&zn, Kruiswijk 

civiel BV, Volmuler, Kwakernaak, Munninkhof, 

Schep, Kaarskoffie BV, Van Der Bijl & 

Heierman CV, Van Wijnen en de gemeente 

Krimpenerwaard (zelf).

Vente

17 41 Werk en inkomen CDA Zo'n 20% van de uitkeringsgerechtigden is actief 

in het vrijwilligerswerk. Zijn er programma's en/of 

acties om dit percentage naar boven te krijgen? 

Zo ja, hoe succesvol zijn deze pogingen? 

Er zijn geen specifieke programma's om 

uitkeringsgerechtigden actief te krijgen in het 

vrijwilligerswerk. Als werk nog niet aan de 

orde is, wordt wel altijd gekeken naar 

mogelijkheden van het verrichten van 

vrijwilligerswerk. In het project Integratie 

Statushouders en het project Kanswaard is er 

overigens wel nadrukkelijk aandacht voor 

activering en participatie door vrijwilligerswerk. 

Vente

18 41 Werk en inkomen CDA Bij 04.04a.03 wordt aangegeven dat er een 

regionaal marktbewerkingsplan komt. Een 

arbeidsmarktanalyse is inmiddels gemaakt. Krijgt 

deze het genoemde vervolg?

De conclusies van de arbeidsmarktanalyse 

krijgen binnen het Werkgeversservicepunt 

een vervolg door middel van branchegerichte 

benadering van werkgevers. Voor de 

plaatsing van mensen met een 

arbeidsbeperking op een garantiebaan wordt 

ingezet vanuit een lokale aanpak.

Vente

19 42 Werk en inkomen CDA Met behulp van ESF-financiering konden diverse 

projecten op het gebied van het terugdringen van 

jeugdwerkeloosheid worden gefinancierd. Deze 

financiering loopt in 2020 af. Welke gevolgen 

heeft dit voor de diverse projecten?

De ESF-financiering wordt ingezet voor de 

bekostiging van de loonkosten van de 

jongerenconsulent. Als hiervoor geen 

vervangende middelen worden gevonden, 

dan kan de inzet van de jongerenconsulent 

niet worden voortgezet.

Vente

20 53 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

CDA De ambitie is een topnotering in de lijst van MKB-

vriendelijkste gemeenten. De uitkomst is bij het 

opstellen van de jaarstukken nog niet bekend. 

Inmiddels is de lijst wel gepubliceerd. De 

Krimpenerwaard is niet in de top-100 te vinden. 

Is inmiddels zicht op welke positie onde 

gemeente is geëindigd?

Gemeente Krimpenerwaard is op de 

provinciale ranglijst gezakt van plaats 16 naar 

36 (van de in totaal 49). Zuidplas, Krimpen ad 

IJssel en Waddinxveen laten we hiermee 

achter ons. Gouda (30) en Bodegraven-

Reeuwijk (17) scoren hoger.  Landelijk staan 

we op nr 248 (van de 344 gemeenten). In 

2015-2016 was dit plek 137. De respons op 

de enquête was veel lager dan voorgaande 

jaren. Daarmee is de uitkomst niet 

representatief. De lage respons heeft te 

maken met de periode waarin de enquête is 

gehouden. De zondagopenstelling en de 

gevoeligheden rondom de concept retailvisie 

hebben grote invloed gehad op de respons. 

Vente

21 69 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

CDA Bij het stimuleren van duurzame energie en de 

daartoe uitgevoerde activiteiten ontbreekt enig 

kwantitatief inzicht op het effect. Op hoeveel Kwh 

opwek van energie is er nu daadwerkelijk zicht? 

Hoeveel procent is dit (ongeveer) van de 

energieopgave die de gemeente Krimpenerwaard 

heeft tot 2030?

De ambitie in het collegeprogramma is een 

toename van tenminste 0,02 PJ (≈ 5.555.556 

kWh) duurzame energie dat in de periode 

2019-2022 opgewekt moet worden. Op dit 

moment is naar schatting meer dan de helft 

van deze doelstelling gehaald. De schatting is 

dat in de gemeente Krimpenerwaard in 2022 

in totaal 0,035 PJ (≈ 9.722.222 kWh) 

duurzame energie opgewekt wordt. 

Vanuit het concept-klimaatakkoord volgt de 

langetermijnambitie voor 95% CO2-reductie in 

2050 en 49% CO2-reductie in 2030 t.o.v. 

1990. Hoeveel zicht er is op daadwerkelijke 

duurzame energieopwekking in de 

Krimpenerwaard in 2030 moet nog worden 

bepaald in het kader van de Regionale 

Energiestrategie (RES).

Bening

22 90 Recreatie en toerisme CDA Is de ambitie internationale naamsbekendheid 

Krimpenerwaard inmiddels al eens geëvalueerd?

In de monitor recreatie en toerisme (0 meting 

in 2017) wordt de naamsbekendheid nationaal 

gemeten. Internationale bekendheid wordt wel 

aan gewerkt door nauwe samenwerking met 

het Nederlands Bureau voor Toerisme en 

Congressen. Zij meten zelf het bezoek en de 

bekendheid van Nederlandse Iconen, zoals 

Cheese Valley. Deze meeting vindt jaarlijks 

plaats. We zullen bij het volgende onderzoek 

van het MBT de cijfers zullen vergelijken met 

de 0-meting van 2017.

Vente

23 92 Bestuur en dienstverlening CDA De herhaalmeting van de burgerpeiling is in 2018 

niet uitgevoerd. Wanneer gaat dit wel gebeuren?

De Burgerpeiling is eind mei 2019 uitgestuurd 

naar 4000 inwoners. Na de zomer zijn de 

resultaten bekend.

Hofman

24 98 Bestuur en dienstverlening CDA Hoeveel inwoners hebben in het totaal gebruik 

gemaakt van de dienstverlening van het KCC en 

hoe vaak is een paspoort thuisbezorgd?

In totaal hebben 17509 inwoners het KCC 

bezocht voor o.a. reisdocumenten, 

rijbewijzen, uittreksels enz. 1647 inwoners 

hebben ervoor gekozen om het reisdocument 

te laten bezorgen.

Hofman

25 101 Bestuur en dienstverlening CDA Het positieve resultaat B&W en 

bestuursondersteuning is te verklaren door de 

lagere loonkosten. Dat is vreemd, aangezien het 

aantal wethouders in de laatste maanden van 

2018 is gestegen. Hoe is dit te verklaren?

Het nieuwe college is op 29 mei 2018 

aangetreden. De verlaging van de loonkosten 

houdt verband met de tijdsbesteding van één 

van de collegeleden (80% ipv. 100%).

Boere
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26 112 Indicatoren CDA Het relatief verzuim per 1000 inwoners van 5-18 

jaar is hoger dan het landelijke gemiddelde en 

ook hoger ten opzichte van vorig jaar. Wat is hier 

de verklaring voor?

De pro-actieve aanpak van Bureau 

leerlingzaken is erop gericht dat scholen 

vroegtijdig contact opnemen met bureau 

leerlingzaken. Er zijn nauwe contacten tussen 

scholen en leerplichtambtenaar. 

Scholen worden in de pro-actieve aanpak 

nadrukkelijk ook gevraagd om elk 

verzuim actief te melden. Vervolgens wordt 

elke melding onderzocht en opgepakt. Het is 

dus de vraag of het hoger aantal meldingen 

per 1000 leerlingen dan het landelijk 

gemiddelde een gevolg is van verzuim dat 

vaker voorkomt of het gevolg van een pro-

actieve aanpak die leidt tot een hoger aantal 

geregistreerde meldingen van verzuim.

Sleeuwenhoek

27 38 + 190 Openbare orde en 

veiligheid

Waard18 Op pagina 39 staat te lezen dat het project 

tijdelijk is stopgezet (ivm de bestuurscrisis en de 

daaruit volgende lijst controversiele 

onderdelen!?). Op pagina 190 wordt dit verder 

uitgelegd en per einde 2018 was deze uitleg te 

begrijpen. Inmiddels zijn we halverwege 2019 en 

is er nog geen enkele mededeling gekomen dat 

dit project opnieuw opgepakt is, ondanks de 

acute haast in 2018. Is het daarom niet zuiverder 

om het budget te sluiten en opnieuw aan de raad 

voor te leggen zodra er nieuwe ontwikkeliningen 

zijn?

De planning is om binnenkort het project weer 

op te starten, hierover wordt de raad 

geïnformeerd. Het krediet staat conform 

financieel beleid nog open.

Wit

28 45 Werk en inkomen Waard18 04.03 De genoemde 65.000 euro is gelijk aan de 

gevraagde 65.000 euro in het raadsvoorstel voor 

Armoedebeleid? Zo ja dan is dit dus een  

technische doorschuiving van het buget van 

2018 naar 2019?

Er is inderdaad sprake van een technische 

doorschuiving van de in eind 2018 

beschikbaar gestelde rijksgelden naar het 

budget van 2019.

Vente

29 56 + 121 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

Waard18 In de tabet op pagina 56 zijn voor de markten 

baten ter grote van 47.000 euro genoemd. Als 

lasten staat daar een bedrag van 159.000 

tegenover. Op pagina 121 staat echter dat er 

80% kostendekkendheid is. Bij de uitleg erboven 

op pagina 121 staat het verschil ook niet 

genoemd. Graag een nadere duiding van deze 

bedragen en een verklaring voor het verschil.

Een deel van de kosten wordt gedekt door de 

opbrengst van de losse standplaatsen. (Deze 

inkomsten staan bij programma 3) Deze 

kosten nemen we dus niet mee in de 

kostendekkendheid. Tevens worden de uren 

van de beleidsmedewerkers niet 

meegenomen in de berekening van de 

kostendekkendheid.

Vente

30 75 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

Waard18 07.07.02 Hoeveel particulieren hebben een 

laadpaal aangevraagd in 2018? Hoe hoog is het 

budget geweest in 2018? Wat is de doorlooptijd 

van een aanvraag geweest in 2018?

In totaal waren dat 14 particulieren. Wij 

hebben daarvoor geen budget beschikbaar. 

De exploitant betaalt en verdient dat op den 

duur terug. De gemiddelde doorlooptijd is 5 

maanden. 

Bening

31 81 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

Waard18 Tabel onderaan pagina 81, project i0008 

Raadhuisplein. Er wordt gesproken over 'enkele' 

verkeerskundige aanpassingen. Welke 

aanpassingen betreffen dit?

Hiermee worden aanpassingen bedoeld 

(zogenaamde straatpunaises) om het 

parkeren op het Raadhuisplein beter te 

reguleren. Daarnaast wordt onderzocht of er 

verkeerskundige aanpassingen gemaakt 

kunnen worden om de snelheid van het 

gemotoriseerde verkeer te verlagen.

Bening

32 83 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

Waard18 Project i0172 Rotonde Nieuwe Wetering - N210 

Is het resterende krediet á 841.000 euro 

voldoende gebleken voor de afronding van dit 

project?  

Hoewel het project rotonde De Wetering 

onlangs technisch is opgeleverd en nagenoeg 

is afgerond, zijn er nog een paar kleine 

opleverpunten geconstateerd. Voorts dient de 

bewegwijzering in het midden van de rotonde 

nog aangebracht te worden. De provinciale 

projectleider oefent hiervoor bij de betreffende 

firma de nodige druk uit om dit zo snel 

mogelijk te laten plaatsvinden. De huidige 

stand van het krediet is dat er  geen 

restkrediet overblijft.

Wit

34 99 Bestuur en dienstverlening Waard18 09.11.03 75 inwoners hebben een huisbezoek 

gekregen omdat zij niet in de gelegenheid waren 

om langs te komen. Hoeveel aanvragen voor een 

huisbezoek zijn er in totaal in 2018 ontvangen? 

Zijn er, indien het antwoord niet 75 betreft, 

aanvragen afgekeurd? Op basis waarvan en 

door wie wordt de afweging gemaakt of iemand 

voor een huisbezoek in aanmerking komt? 

Er zijn geen aanvragen afgekeurd voor een 

huisbezoek. De medewerkers van het KCC 

maken hierin de afweging door inzichtelijk te 

maken hoe de situatie is. Soms vraagt de 

inwoner er zelf om, maar regelmatig wordt de 

mogelijkheid van huisbezoek ook aangeboden 

door het KCC.  

Hofman

35 102 Bestuur en dienstverlening Waard18 i0529 (onderaan de tablet op pagina 102) ICT 

investeringen 15 jaar. Waarom is het budget '0'? 

De toelichting geeft mij geen duidelijke 

omschrijving. Met Saldo '0' opstarten komt ook 

vreemd over. Moet dit krediet niet gesloten zijn 

en in een begroting opnieuw worden 

geactiveerd?

Voor 2018 was primitief een bedrag van € 

39.570,- geraamd. Deze oude investering had 

betrekking op vervangingen van installaties in 

de oude serverruimte in Ouderkerk aan den 

IJssel, waaronder de blusinstallatie. De 

serverruimte is inmiddels ontmanteld, 

waardoor de investering kon komen te 

vervallen.

Bening
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36 124 Weerstandsvermogen en 

risico's 

Waard18 Er is in deze jaarrekening gekozen om de top 10 

risico's op te nemen in de tabel op pagina 124. 

Er zijn echter nog vele andere risico's die een 

totaal risico van 1.122.697.000 euro met zich 

meebrengen. Ik kan niet opmaken uit deze tabel 

of die heel veel kleinere risico's betreft 

(bijvoorbeeld 50.000 euro of minder) of dat er in 

de top 20 bijvoorbeeld ook nog een aantal 

risico's van 50.000 tot 76.750 euro zitten. Is het 

mogelijk om de raad een overzicht van alle 

risico's groter dan 50.000 te geven? Zo ja, is het 

ook mogelijk dit standaard in de komende 

jaarrekeningen op te nemen? 

De opname van de top tien risico's is 

overeenkomstig de presentatie zoals dat in de 

voorgaande jaarrekeningen het geval was. 

Het betreft een totaal van 93 

geïnventariseerde risico's die invloed hebben 

op de reserve  weerstandsvermogen. Van 

deze risico's hebben er 82 een effect van € 

50.000 of minder op het 

weerstandsvermogen. Als alle risico's met 

een invloed van € 50.000 en hoger in de 

jaarrekening zouden worden gepresenteerd 

zou dit een lijst van 14 risico's betekenen. Het 

is mogelijk om voortaan risico's met een 

invloed van € 50.000 of hoger apart zichtbaar 

te maken in de jaarrekening.  

Boere

37 140 Bestuur en dienstverlening Waard18 Aanbesteding Zaaksysteem. Is er inmiddels zicht 

op de opleverdatum van het zaaksysteem? Zo 

nee, waarom niet? 

In 2018 is de aanbesteding uitgevoerd. In 

2019 worden drie onderdelen uitgevoerd: de 

proof of concept, de technische implementatie 

en de organisatorische implementatie. In de 

organisatorische implementatie wordt 

zaaktype voor zaaktype ingericht. De eerste 

gebruikers zullen in het najaar in de nieuwe 

applicatie gaan werken, maar de totale 

implementatie zal doorlopen in 2020. 

Bening

38 182 Toelichting Balans Waard18 In de één na onderste tabel op pagina 182 wordt 

gesproken over een desinvestering ter grote van 

315.500 bij Grond- weg en waterbouwkundige 

werken. Wat betreft deze desinvestering?

Onder desinvesteringen worden verstaan 

verminderingen op de investeringen. In dit 

geval betreft het exploitatiebijdragen van een 

tweetal externe partijen in de kosten van 

reconstructie centrum noord in Schoonhoven.

Boere

40 13 Samenleving VGBK 02.02.03 Tien van de 27 basisscholen hebben 

meegedaan aan het praktisch verkeersexamen. 

Is dit niet weinig? Wat is hier aan te doen?

De scholen zijn niet verplicht om mee te doen. 

Middels publicatie wordt er meer bekendheid 

aan gegeven. 

Bening

41 13 Samenleving VGBK 02.02.04 Is het PVA al in uitvoering bij de 

betreffende scholen?

De uitvoering is in voorbereiding, waarbij het 

streven is om de uitvoering in de 

zomervakantie van dit jaar plaats te laten 

vinden.

Boere

42 14 Samenleving VGBK 02.05.01 Er wordt gesproken van "groene 

locaties, geen overlast". Is dit juist? Hoe is de 

situatie in Bergambacht na plaatsen camera? Wij 

krijgen meldingen dat hier nog altijd gehandeld 

wordt in drugs (10 meter verderop, net buiten 

zicht camera)?

Rondom de JOP in Bergambacht is het rustig. 

Overlast moet men melden bij de politie of de 

gemeente. 

Cazemier

43 14 Samenleving VGBK 02.05.02 Wat is de meest actuele stand van 

zaken van de realisatie JOP in Gouderak?

De vloer is gerepareerd en vanaf april zijn de 

bijeenkomsten met de tieners onder 

begeleiding van het Jongerenwerk gestart. Op 

dit moment zijn meer dan 25 jongeren 

aanwezig.

Sleeuwenhoek

44 Samenleving VGBK Waar vinden we de specificatie van kosten en 

baten (eigen bijdrage) van het leerlingenvervoer?

Leerlingenvervoer is onderdeel van product 

1.08 Onderwijsvoorzieningen. Dat is nader 

toegelicht op pag 21.

Sleeuwenhoek

45 20 Samenleving VGBK Hoe veel vaker en langer is het zwembad bij 

benadering open geweest dan verwacht?

Het zwembad is niet zozeer langer en vaker 

open geweest, maar door het lang 

aanhoudende mooie weer waren de 

bezoekersaantallen veel hoger dan normaal. 

Hierdoor moest op veel dagen meer 

personeel ingezet worden. De inkomsten 

liepen niet in de pas, aangezien het 

merendeel van de extra bezoekuren van 

abonnementhouders was.

Sleeuwenhoek

46 20 Samenleving VGBK 01.03 Structureel te lage exploitatiebudgetten. 

Hoe komt dit? "erfenis" oude gemeenten of 

andere oorzaak?

Het overgrote deel van het tekort komt door 

de in de jaarrekening genoemde incidentele 

uitgaven. Slechts een zeer beperkt deel van 

het tekort kan verklaard worden doordat in de 

exploitatiebudgetten niet voor alle 

sportaccommodaties voldoende rekening was 

gehouden met het klein dagelijks onderhoud. 

Op basis van praktische ervaring van de 

afgelopen vier jaar wordt voorgesteld deze 

budgetten voor klein dagelijks onderhoud aan 

te passen bij de tussenrapportage.

Boere

47 38 Openbare orde en 

veiligheid

VGBK Project Skaeve Huse tijdelijk gestopt. Wat is de 

stand van zaken?

Het project moet opnieuw opgepakt worden, 

dan wordt er ook opnieuw onderzoek gedaan 

naar de meest geschikte locatie.

Wit

48 Openbare orde en 

veiligheid

VGBK Wat is de stand van zaken m.b.t. toezeggingen 

verkeersveiligheid in het bijzonder in Gouderak 

(Dorpsstraat, dijk, Veerstalblok)?

Middels een verkeerstelling worden de 

verkeersintensiteiten gemeten. Het plan is om 

middels bebording  sluipverkeer te weren.

Bening

49 Openbare orde en 

veiligheid

VGBK Kent iedereen zijn wijkagent? Is het een optie om 

de wijkagent vaker aanwezig te laten zijn op 

bijvoorbeeld bewonersavonden?

Wijkagenten zijn regelmatig aanwezig op 

bewonersavonden in het kader van openbare 

orde en veiligheid.

Cazemier

50 Openbare orde en 

veiligheid

VGBK Is er een overzicht van alle wijkteams, 

buurtcoördinatoren en buurtverenigingen? Zijn er 

witte vlekken?

Op de website WABP.nl is een overzicht te 

vinden van alle Whatsapp.  

buurtpreventieprojecten in onze gemeente. In 

iedere kern zijn whatsapp groepen.

Cazemier
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51 34/35 Openbare orde en 

veiligheid

VGBK 03.05.01 Veiligheidsdag was een groot succes. 

Heeft dit (en andere maatregelen) tot nieuwe 

aanmeldingen van vrijwilligers geleid? Is hier 

misschien nog een taak weggelegd voor 

middelbare scholen om dit te promoten?

Dat is moeilijk aan te geven. Er zijn tijdens die 

dag, door de brandweer, veel gesprekken 

geweest met potentiele vrijwilligers. Het 

werven is een taak van de brandweer zelf.

Cazemier

52 62 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

VGBK 06.12.02 Veranderingen OV hebben niet geleid 

tot een verschraling van aanbod of gebruik? Wie 

meet dit? VGBK hoort vanuit de bevolking hele 

andere geluiden!

Arriva meet en monitort zowel de 

gebruikscijfers als het aanbod. Het aanbod op 

de corridor Schoonhoven-Bergambacht-

Gouda is de afgelopen jaren toegenomen o.a. 

door de introductie van R-net. In het overig 

deel van de Krimpenerwaard is het aanbod 

iets verminderd door de inzet van een belbus 

in plaats van vaste ritten in de 

avond/weekend tussen Gouda en Ouderkerk 

a/d IJssel (lijn 196) en minder ritten op lijn 194 

in de avond en op zondag. De verbinding naar 

Rotterdam (lijn 195-295) zal in 2020 uitgebreid 

worden door overdag op werkdagen de 

frequentie te verhogen tot kwartierdienst en in 

het weekend tot halfuurdienst overdag.

Bening

53 65 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

VGBK 06.03 Minder subsidieaanvragen. Hoe komt dit? 

Is de aanvraag te omslachtig of zijn er andere 

redenen bekend?

De reden is niet bekend. We hebben nog wel 

extra onder de aandacht gebracht dat men 

een aanvraag kan indienen, maar dat heeft 

niet geleid tot meer aanvragen.

Hofman

54 75 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

VGBK Graag een overzicht van het aantal laadpalen in 

de gemeente (met verdeling per kern). Voldoet 

dit aantal aan de huidige behoefte?

Voor de herindeling 2015 waren het er 8. De 

volgende laadpalen zijn erbij gekomen: 

Krimpen aan de Lek: 4 Lekkerkerk: 3 

Haastrecht: 2 B'Bacht: 3, Gouderak 1, 

Stolwijk 3, Berkenwoude: 2 Schoonhoven: 6 

Vlist:  1 Gelet op het gebruik, voldoet dit aan 

de behoefte.

Bening

55 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

VGBK 07.02 Wat zijn de ontwikkelingeen m.b.t. de 

mogelijk overdracht van wegen door het HHSK?

Wij zijn nog altijd met HHSK in gesprek. 

Wanneer een gezamenlijk onderzoek wordt 

uitgevoerd zullen wij daaraan meewerken.

Boere

56 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

VGBK Er is een daling in de aangeboden hoeveelheid 

plastic. Hoe komt dit? Is dit een trendbreuk? Bij 

de baten staat minder ledigingen restafval door 

betere scheiding. Is dit tegenstrijdig?

Op dit moment zijn we met Cyclus in overleg 

om een volledig inzicht te krijgen in de 

achterliggende cijfers van Cyclus. Dat geeft 

naast financieel inzicht ook beter inzicht in de 

inhoudelijke aspecten en de 

sturingsmogelijkheden.

Bening

57 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

VGBK Is het niet handig om samen met andere 

gemeenten op te trekken m.b.t. de situatie met 

Cyclus? Er klagen meer gemeenten over 

naheffingen.

De gemeenten trekken waar mogelijk samen 

op. Om inzicht te krijgen en te zorgen voor 

een transparante bedrijfsvoering en 

afrekening van Cyclus loopt de 

Krimpenerwaard vaak voorop.

Boere

58 86 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

VGBK Wat is de stand van zaken mbt de Steinsedijk in 

Haastrecht?

Op bestuurlijk niveau trekt de gemeente 

Krimpenerwaard samen op met het 

Hoogheemraadschap van Rijnland richting de 

Rijksoverheid (Ministerie van Infrastructuur en 

Waterstaat) om ten aanzien van de 

afwaardering en beheeroverdracht 

gecompenseerd te worden. 

Boere

59 90 Recreatie en toerisme VGBK Er wordt gesproken over één aanspreekpunt. 

Wie is dit?

Stichting Krimpenerwaard Marketing en 

Promotie

Vente

60 Recreatie en toerisme VGBK Is het aantal overnachtingen al toegenomen? Eind 2019 wordt de monitor recreatie en 

toerisme uitgevoerd. In 2017 hebben we een 

0 meting gedaan. Eind 2019 hebben we een 

eerste vergelijking. De resultaten worden met 

u gedeeld. 

Vente

61 96 Bestuur en dienstverlening VGBK Wanneer is er weer een burgerpeiling voorzien? De burgerpeiling wordt op dit moment 

uitgevoerd. Eind mei 2019 is de vragenlijst 

verstuurd. Ook via de website kunnen 

inwoners deelnemen aan de burgerpeiling.

Hofman

62 97 Bestuur en dienstverlening VGBK Waarom is de burgerpeiling niet uitgevoerd? Er is gewacht met het uitvoeren van de 

burgerpeiling tot de nieuwe coalitie gevormd 

was.

Hofman

63 104 Financiën en 

dekkingsmiddelen

VGBK Is de begrafenisadministratie inmiddels op orde? Naar verwachting zijn de werkzaamheden 

naar aanleiding van de harmonisatie voor de 

zomervakantie afgerond.

Hofman

64 112 Indicatoren VGBK Aantal niet sporters hoger dan landelijk 

gemiddelde. Wordt hierop verdere actie 

genomen?

Momenteel wordt de nota gezondheidsbeleid 

opgesteld. Eén van de thema’s in deze nota is 

‘gezond gewicht’, waar ook ‘meer bewegen’ 

onder valt. 

Overeenkomstig de uitgangspunten in de 

sportnota.

Sleeuwenhoek

65 112 Indicatoren VGBK Leerlingenverzuim hoger dan landelijk 

gemiddelde, is hier een reden voor?

De pro-actieve aanpak van Bureau 

leerlingzaken is erop gericht dat scholen 

vroegtijdig contact opnemen met bureau 

leerlingzaken. Er zijn nauwe contacten tussen 

scholen en leerplichtambtenaar. 

Scholen worden in de pro-actieve aanpak 

nadrukkelijk ook gevraagd om elk 

verzuim actief te melden. Vervolgens wordt 

elke melding onderzocht en opgepakt. Het is 

dus de vraag of het hoger aantal meldingen 

per 1000 leerlingen dan het landelijk 

gemiddelde een gevolg is van verzuim dat 

vaker voorkomt of het gevolg van een pro-

actieve aanpak die leidt tot een hoger aantal 

geregistreerde meldingen van verzuim.

Sleeuwenhoek



Technische vragen jaarrekening 2018

Vraag Pagina Programma/onderwerp Fractie Vraag Reactie Portefeuillehouder

66 113 Indicatoren VGBK Externe inhuur 15,7%. Is dit hoog t.o.v. andere 

gemeenten?

Uit cijfers van het A+O fonds Gemeenten blijkt 

dat in 2017 de uitgaven aan externe inhuur 

uitgedrukt in % van de loonsom plus externe 

inhuur voor alle gemeenten 17% bedroeg. 

Voor gemeenten in de grootteklasse 50.000 

tot 100.000 inwoners ligt dat percentage ook 

op 17%. Cijfers over 2018 zijn nog niet 

beschikbaar.

Cazemier

67 148 Verbonden Partijen VGBK Klopt het aantal deelnemers SVHW (20) wel? Ja, dit is het aantal per 31-12-2018. Per 1 

januari is het aantal gewijzigd door 

herindelingen en uit- en toetredingen. 

Boere

68 13 Samenleving VVD Waarom zijn er geen controles uitgevoerd op het 

respecteren van de zondagsrust? 

Was geen aanleiding toe. Cazemier

69 15 Samenleving VVD In 2018 zijn 5 activiteiten door jongeren 

geinitieerd, terwijl bij de prestatie-indicator staat 

dat dit er 15 zijn. Hoe is dit verschil te verklaren?

Het aantal van 5 is gerealiseerd, terwijl 15 de 

doelstelling was. Dit ondanks veel proactieve 

inzet van het jongerenwerk met onder andere 

flyers en gesprekken. Er ontbreekt animo 

vanuit de jongeren om activiteiten zelf te 

organiseren.

Sleeuwenhoek

70 22 Samenleving VVD Er is minder geld uitgegeven aan mantelzorgers 

omdat er een opschoning is geweest van 

geregistreerde mantelzorgers. 300 minder 

mantelzorgerwaarderingen, dat is een behoorlijk 

aantal minder. Zijn er ook zoveel minder 

mantelzorgers? Is er een oorzaak bekend voor 

deze daling? 

Mantelzorgers moesten bij de opschoonactie 

opnieuw de waardering aanvragen. Dit heeft 

nog niet iedereen gedaan in 2018. De 

mantelzorgwaardering willen we flink 

promoten om zoveel mogelijk mantelzorgers 

in onze gemeente te bereiken. 

Sleeuwenhoek

71 31 Jeugd en WMO VVD Er is een nagekomen last van €70.000 van 

NSDMH. Om welke last gaat het hier? 

In 2015 en 2016 verrichte het NSDMH de 

administratie voor de gedecentraliseerde 

taken Jeugd en Wmo. Wij hebben dit 

vervolgens in de jaarrekeningen 2015 en 2016 

van de gemeente verwerkt op basis van 

informatie van het NSDMH. Ultimo 2018 heeft 

het NSDMH voor de maatwerkvoorzieningen 

met de zorgaanbieders de eindafrekening 

afgewikkeld. Als gevolg daarvan hebben wij 

een nagekomen last op de 

maatwerkvoorzieningen Jeugd over de jaren 

2015 t/m 2017.

Sleeuwenhoek

72 97 Bestuur en dienstverlening VVD Waarom is er geen herhaalmeting uitgevoerd 

van de Burgerpeiling? 

Er is gewacht met het uitvoeren van de 

burgerpeiling tot de nieuwe coalitie gevormd 

was.

Hofman

73 98 Bestuur en dienstverlening VVD Waarom is er geen beleid opgesteld voor 

deregulering en waarom zijn er geen activiteiten 

ondernomen voor het monitoren van de effecten 

van deregulering? 

Bij elke wijziging van de regelgeving wordt 

bezien of er gedereguleerd kan worden. 

Tevens zijn wij terghoudend met het 

vaststellen van nieuwe regelgeving.

Cazemier

74 21 Samenleving ChristenUni

e

Kinderopvang en peuterspeelzaalwerk: Het gaat 

hier om voor- en vroegschoolse educatie. Daar is 

geld over. Er schijnt een verband te zijn tussen 

kinderopvang en wet oke. Graag uitleg.

De wet OKE (Ontwikkelingskansen door 

kwaliteit en educatie) is bedoeld om de 

taalontwikkeling van jonge kinderen te 

stimuleren en de kwaliteit van de 

peuterspeelzalen te verbeteren. De wet OKE 

stelt de verplichting aan gemeenten om een 

goed en dekkend voorschools aanbod te 

doen aan alle jonge kinderen met een 

taalachterstand (voor- en vroegschoolse 

educatie). In de wet OKE zijn ook andere 

taken voor de gemeente opgenomen m.b.t. 

de kinderopvang/peuteropvang zoals het 

jaarlijks voeren van overleg en de toezicht en 

handhaving op de kwaliteit voorschoolse 

educatie (welke voor ons door de GGD wordt 

uitgevoerd)

Sleeuwenhoek

75 31 Jeugd en WMO ChristenUni

e

 02.02 Er zijn lagere lasten PGB. Is dat omdat 

dat minder is aangevraagd, of minder is 

toegewezen? Als er minder is toegewezen, 

waarom is dat?

Dit komt overeen met de landelijk dalende 

trend op het aantal PGB's voor Jeugd. In een 

aantal  gevallen wordt een lager budget 

toegekend, bijvoorbeeld omdat een andere 

oplossing beschikbaar is (Zorg in natura).

Sleeuwenhoek

76 32 Jeugd en WMO ChristenUni

e

02.01 De wetgever heeft bepaald dat de 

verantwoordelijkheid voor de juistheid en 

volledigheid van de eigen bijdragen geen 

gemeentelijke verantwoordelijkheid is. Betekent 

dit nog iets voor de begroting?

Het CAK draagt zorg voor het opleggen, 

innen en afdragen van de eigen bijdrage. Als 

gemeenten hebben wij geen invloed hierop, 

behalve zorgdragen dat alle voorzieningen bij 

het CAK aangemeld worden. 

Vwb de begroting zijn wij als gemeente 

verantwoordelijk voor het begroten van de 

jaarlijkse eigen bijdrage obv de informatie van 

het CAK. 

Sleeuwenhoek

77 Werk en inkomen ChristenUni

e

04.04c.06 Terugdringen jeugdwerkeloosheid:er 

hebben 5 jongeren deelgenomen aan Project 

School@Work. Lijkt niet heel veel. Is er een 

verklaring waarom er maar 5 zijn geweest?

Het regionale project School@Work is gericht 

op jongeren die uitvallen uit het 

praktijkonderwijs en voortgezet speciaal 

onderwijs. Het project is in 2018 gestart en 

had een startgroep van 15 deelnemers. 5 

deelnemers vanuit de Krimpenerwaard is dan 

een relatief groot aandeel.

Vente
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78 45 Werk en inkomen ChristenUni

e

04.02 in het kader van armoedebeleid zijn er 

extra gelden ter beschikking gesteld, maar heeft 

niet meer tot daadwerkelijke uitgaven kunnen 

leiden. Hoe wordt dit nu ingezet

De extra gelden van het rijk van 2018 zijn 

doorgeschoven naar 2019. De middelen 

zullen in 2019 besteed aan: gebruikskosten 

Startpunt Geldzaken en Bereken uw recht, 

organisatie themaweek armoede en schulden, 

preventie armoede en schulden in het 

voortgezet onderwijs (lesmethode), 

aanvullende activiteiten t.b.v. 

armoedebestrijding onder kinderen 

(activiteiten gekoppeld aan deelname 

Landelijke Alliantie Kinderarmoede), 

minimascan 2019 (aanvullende doelgerichte 

interventies armoedebeleid n.a.v. onderzoek), 

vroegsignalering schulden en opstarten 

regeling wanbetalers zorgverzekering. 

Vente

79 56 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

ChristenUni

e

05,01 Subsidie van 695.000 is nog niet definitief 

vastgesteld. Wanneer wordt dat verwacht? Wat 

zijn de consequenties als dit niet wordt 

vastgesteld voor de uitvoering van de proeftuin?

De hoogte van de subsidie wordt volgens de 

gebruikelijke procedure na afloop vastgesteld. 

Als alles via de subsidieaanvraag is verlopen, 

dan wordt de subsidie conform het 

afgesproken bedrag vastgesteld.

Vente

80 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

ChristenUni

e

07.03 Er is sprake van een groot aantal 

vervangingsinvesteringen. Zijn die uitgevoerd of 

moeten ze nog uitgevoerd worden?

Op pagina 81 t/m 87 staan de onderhanden 

zijnde (riolerings)projecten aangeven en is de 

stand van zaken omschreven. Om werk met 

werk te kunnen maken wordt veelal bij 

wegreconstructies de werkzaamheden aan de 

wegfundering en straatwerk gecombineerd 

met de benodigde rioolvervanging.

Boere

81 113 Indicatoren ChristenUni

e

Hoe zijn de aparaatskosten in vergelijking met 

heel Nederland?

Uit cijfers van het A+O fonds Gemeenten blijkt 

dat in 2017 het aantal FTE per 1.0000 

inwoners voor alle gemeenten 8,3 bedroeg. 

Voor gemeenten in de grootteklasse 50.000 

tot 100.000 inwoners was 7,1.  Cijfer voor 

Krimpenerwaard bedroeg in 2017 6,1. Cijfers 

landelijk over 2018 zijn nog niet beschikbaar.

Cazemier

82 126 Belastingscapaciteit ChristenUni

e

Waarom wijkt een belastingcapaciteit af tov 

begroting? De werkelijke tarieven wijken 

gedurende een jaar toch niet meer af door de 

gemeenteraad goedgekeurde tarieven? Of heeft 

dit te maken met de wijzigingen in WOZ – 

waarden en de bouw van nieuwe woningen / 

bedrijven?

Dat klopt, dit heeft inderdaad te maken met de 

wijzigingen in de WOZ waarden. 

Boere

83 131 Riolering ChristenUni

e

Dotatie van € 1.206k in voorziening VGRP in 

2018. Wat is hiervan de noodzaak / oorzaak? 

Waarom wijkt dit af van de jaren 2019 en verder?

Dit komt vooral door stortingen in de 

voorziening zoals opgenomen in de 2e 

tussenrapportage 2018. Opbouw is als volgt:

Conform tariefberekening begroting 2018 

zoals vastgesteld onttrekking van                                           

€     -5.719    Onttrekken uit de voorziening

Conform 2e tussenrapportage 2018 aframing 

van het grondwatermeetnet                                              

€  200.000     Storten in de voorziening

Conform 2e tussenrapportage 2018 aframing 

kapitaallasten riolering                                                      

€  615.481     Storten in de voorziening

Conform afrekening 2018 bij jaarrekening nog 

voordeel riolering                                                            

€  395.747     Storten in de voorziening

Resultaat                                                                                                                                            

€ 1.205.509

Boere

85 184 Dubieuze debiteuren ChristenUni

e

Dubieuze debiteuren (sociale zaken en overig): 

zijn dit burgers die niet betalen of bedrijven. Hoe 

wordt hiermee omgegaan?

De dubieuze debiteuren sociale zaken zijn 

met name vorderingen op burgers. De 

debiteuren sociale zaken ontvangen twee 

aanmaningen, daarna wordt het 

dwaningvorderingstraject in gang gezet. 

De overige dubieuze debiteuren betreffen 

zowel burgers als bedrijven. Na het 

verzenden van een herinnering en 

aanmaning/2e herinnering wordt de vordering 

uit handen gegeven aan een incassobureau. 

Overigens kan voor alle vorderingen een 

betalingsregeling getroffen worden.

Boere

86 189 Recapitulatie van Baten en 

Lasten

ChristenUni

e

Bij financiën en algemene dekkingsmiddelen: 

volgens ons 2 kleine rekenfouten die geen effect 

hebben op totaal. Laatste kolom overhead 

lasten: moet zijn 1256/overhead baten: -227

Constatering is juist. Boere

87 197 WNT ChristenUni

e

Waarom WNT–verantwoording van deze 2 

functionarissen, er zijn toch meerdere 

topfunctionarissen binnen de gemeente?

De wet merkt alleen de gemeentesecretaris 

en de griffier aan als topfunctionaris.

Cazemier

88 197 WNT ChristenUni

e

Aan welke beloningen moet ik denken bij 

“beloningen betaalbaar op termijn”?

Onder beloningen betaalbaar op termijn valt 

het werkgeversaandeel in de premie voor het 

ouderdomspensioen en het 

arbeidsongeschiktheidspensioen.

Cazemier

89 197 WNT ChristenUni

e

Is de genoemde € 189k de Balkenende norm? Dat klopt Cazemier
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90 198 WNT ChristenUni

e

Wij kunnen de uitleg getalsmatig niet linken met 

de cijfers op blz. 197. Wilt u dit nog eens 

uitleggen aub

De accountant heeft - op basis van nieuwe 

inzichten - geconcludeerd dat de beloningen 

betaalbaar op termijn niet in de cijfers van de 

WNT - verantwoording moeten worden 

opgenomen. 

Cazemier

91 209 Raadsvoorstel ChristenUni

e

Voorstel bestemming voordelig saldo naar IBOR, 

armoedebeleid, project integratie statushouders. 

Wat is de reden om geld te besteden aan deze 

(op zich goede) bestemmingen?

IBOR:  In 2018 is een bedrag aan ISV 

subsidie van de voormalige gemeente 

Nederlek toegevoegd aan de voorziening 

IBOR. In de begroting 2019 is een te lage 

storting aan de voorziening IBOR geraamd. 

Door de toevoeging aan de voorziening IBOR 

ten laste van het resultaat 2018 komt het 

saldo van de voorziening weer op een juist 

niveau.

Armoedebeleid: de door het rijk in 2018 extra 

beschikbaar gestelde middelen voor de 

bestrijding van (kinder)armoede en schulden 

beschikbaar te houden. 

Project integratie statushouders: Het restant 

budget voor het voortzetten van de projecten 

beweegprogramma’s vluchtelingenvrouwen 

en intensieve aanpak met een grote afstand 

tot de Nederlandse cultuur.

Boere

92 213-215 Interbestuurlijk toezicht ChristenUni

e

Zijn dit de kpi’s waarop de overige prestaties van 

de gemeente door de Provincie worden 

beoordeeld? Wie bepaalt de kleuren en hoe 

worden die bepaald?

De provincie heeft voor het interbestuurlijk 

toezicht een zestal toezichtdomeinen 

benoemt. Op basis van de criteria geeft de 

gemeente zelf de kleur aan. Dit wordt getoetst 

door de provincie. 

Cazemier

93 14 Samenleving D66 02.02.05 opvolging, evaluatie van de aanpak. Het succes van het vergroten van 

verkeersveiligheid bij de jeugd zit vooral bij 

een goede educatie. Maar dit is direct ook 

een afbreukrisico. Scholen zijn niets verplicht 

en zien zonder vrijwilligers (ouders, etc.) 

nagenoeg geen ruimte binnen de huidige 

lesuren om mee te doen aan diverse 

educatieve lesprogramma's op het gebied van 

verkeer. 

Bening

94 16 Samenleving D66 02,10,01 Heeft de gemeente een 

coördinatiefunctie in de activiteiten samen met 

de scholen. Hoe wordt voortgang gevolgd?

De gemeente heeft geen coördinatiefunctie. 

In gezamenlijk overleg worden afspraken 

gemaakt en wordt voortgang gevolgd.

Middels resultaatafspraken VVE (voor- en 

vroegschoolse educatie) wordt gemonitord. 

Scholen kunnen subsidie aanvragen voor 

vroegschoolse educatie (leerlingen van 4 – 6 

jaar) en voor preventieve activiteiten gericht 

op sociaal-emotioneel en fysiek gebied, en het 

culturele en cognitieve vermogen (4 – 18 

jaar). 

Er bestaat zo een subsidierelatie met de 

scholen. Zij leggen jaarlijks verantwoording af, 

waardoor er zicht is op behaalde doelen en 

waar bijgestuurd moet worden.

Sleeuwenhoek

96 17 Samenleving D66 02,18,02 Onkostenvergoeding voor vrijwilligers. 

Heeft dat inpact op eventuele uitkeringen en bij 

welk vergoedingsnivo.Hoe wordt daarover 

gecommuniceerd

Uitkeringsgerechtigden mogen tot max 1700,- 

per jaar aan vrijwilligersvergoeding ontvangen. 

Deze middelen worden niet als inkomsten 

beschouwd en worden dan ook niet in 

mindering gebracht op de uitkering. In 

gesprekken met cliënten en via de digitale 

nieuwsbrief worden mensen hierover 

geïnformeerd.

Sleeuwenhoek

97 18 Samenleving D66 02,24,04 Het actief aanbieden van 

kenningsmaking trajecten met betrekking tot 

sport en info. Wat zijn de uitkomsten van de 

evalutie

In 2018 is Team sportservice gestart met het 

activiteitenprogramma. Dit programma wordt 

in het laatste half jaar van de looptijd van de 

overeenkomst geevalueerd. De evaluatie is 

de basis voor de advisering van uw raad ten 

aanzien de toekomstige inzet van de 

rijksmiddelen die de gemeente ontvangt voor 

de inzet van combinatiefunctionarissen.

Sleeuwenhoek

98 29 Samenleving D66 02,20,01 Ong. 7% van de bevolking heeft 

hulpvraag. Zijn er vergelijkende cijfers 

voorhanden in vergelijking met Midden - Holland 

en Nederland. 

Deze zijn niet beschikbaar. Dit is gebaseerd 

op eigen gegevens.

Sleeuwenhoek

100 34 Openbare orde en 

veiligheid

D66 03,04,01 Hoe verhouden de cijfers zich ten 

opzichte van Nederland en Midden-Holland

Op korte termijn ontvangt u van ons de cijfers 

middels een RIB. (of heeft u reeds al 

ontvangen)

Cazemier

101 35 Openbare orde en 

veiligheid

D66 03,09,01 Vuurwerkvrije zones. Evaluatie van 

effectiviteit

Zie evaluatie jaarwisseling. Cazemier

102 40 Werk en inkomen D66 04,02,02 Hoe is de doorstroming naar de 

reguliere arbeidsmarkt van de 

werkervaringsplekken

De ervaring heeft geleerd dat 

werkervaringsplekken nodig zijn voor het 

verkrijgen van de noodzakelijke 

werknemersvaardigheden en is het een 

verrijking van de vaardigheden van de 

kandidaat. Hierdoor blijft de directe 

doorstroom naar regulier werk achter op de 

verwachting. Een kleine 10% kan na een 

werkervaringsplek direct doorstromen naar 

regulier werk. 

Vente
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103 41 Werk en inkomen D66 04,04a,01 Prima prestatie,maar hoe is de 

doorstroming naar regulier werk

Mensen die op een garantiebaan worden 

geplaatst stromen doorgaans niet door naar 

een regulier werk. Het is wel zo dat 

garantiebanen binnen een reguliere 

werkomgeving worden gerealiseerd en niet 

alleen binnen een sociale werkvoorziening 

zoals Promen.

Vente

104 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

D66 Gebruik Eneco gelden. Effect als 

dividentinkomsten omdat de aandelen worden 

verkocht? Graag info

De structurele inkomsten vallen weg bij 

definitieve verkoop van de Eneco aandelen. 

Dit betreft ca. € 380.000.  

Boere

105 98 Bestuur en dienstverlening D66 09,09,03  Diensten aan bewoners en bedrijven 

tegen kostprijs. Gaarne inzicht in de kostprijs.

In de paragraaf Lokale heffingen van de 

jaarrekening 2018 is op bladzijde 121 een 

overzicht gegeven van de kostendekkendheid 

van de verschillende heffingen en rechten.

Boere

106 103 Financiën en 

dekkingsmiddelen

D66 10.01a Het streven naar een sluitende begroting 

is een goed en noodzakelijk streven. Daarnaast 

is een reserve noodzakelijk om 'slechte' tijden te 

overbruggen en voor geplande uitgaven in de 

toekomst. Hiervoor is onder meer  noodzakelijk 

een goed onderbouwde analyse van de 

financiële en andere risico's .

Hiervoor is de paragraaf 

weerstandsvermogen opgesteld. 

Boere

107 111 Indicatoren D66 Uit de indicatoren blijkt dat de KW ten opzichte 

van NL goed tot zeer goed scoort. Slechts op 

enkele punten zoals het aantal niet sporters, het 

aantal re-integratie voorzieningen, de 

demografsche druk, hernieuwbare electra, het 

relatief verzuim leerlingen en de woonlasten zijn 

relatief hoger. D66 stelt voor deze punten 

kernpunten van beleid te maken, als ze dat al 

niet zijn. 

geen technische vraag Bening

108 113 Indicatoren D66 Van de indicator bevolkingsaantal afgezet tegen 

formatie en kosten gemeentelijk apparaat, 

gaarne afgezet tegen gemiddeld NL.

Uit cijfers van het A+O fonds Gemeenten 

(Stichting Arbeidsmarkt en Opleidingsfonds)  

blijkt dat in 2017 het aantal FTE per 1.0000 

inwoners voor alle gemeenten 8,3 bedroeg. 

Voor gemeenten in de grootteklasse 50.000 

tot 100.000 inwoners was 7,1.  Cijfer voor 

Krimpenerwaard bedroeg in 2017 6,1. Cijfers 

landelijk over 2018 zijn nog niet beschikbaar. 

Cazemier

109 124 Indicatoren D66 Weerstandsvermogen. Waaruit bestaan de 

overige risico's ad € 1,122,697,00 ?

Dit betreft een groot aantal kleinere risico's. 

Zie ook vraag 36

Boere

110 124 Indicatoren D66 SD06. Zijn verplichtingen t.o.v. culturele 

instellingen wel in beeld., Zo ja, hoe groot zijn 

deze verplichtingen, Zo nee, waarom nog niet.

In 2018 is in de risico paragraaf een 

inschatting gemaakt van de verplichtingen die 

mogelijk niet in beeld zijn. Na het zomerreces 

wordt u geinformeerd over de uitkomsten van 

dit onderzoek.

Bening

111 69 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

D66 Zijn er al voorbeelden van turbines die zijn 

toegestaan?

Er is geen voorbeeld bekend van een 

windmolen van betekenisvolle omvang in de 

gemeente Krimpenerwaard. 

Bening

112 72 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

D66 Bij 07.04.08 wordt gesproken over wijkaanpak. 

Hoeveel wijken heeft de KW en welk percentage 

daarvan heeft reeds een advies gekregen.

Krimpenerwaard heeft in totaal 12 wijken en 

er zijn in 3 wijken – Schoonhoven (noord) 

(2016), Bergambacht (2017) en Lekkerkerk 

(2018) - wijkaanpakken uitgevoerd. In 25% 

van de wijken is een wijkaanpak uitgevoerd. 

Bening

113 73 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

D66 Bij 07.05a.02  wordt gesproken over regionaal 

opgewekte duurzame energie. Wanneer wordt er 

een omslag verwacht van een groter aanbod dan 

de vraag naar de energie?

Wanneer de duurzame energieproductie 

lokaal groter zal zijn dan de energievraag van 

de Krimpenerwaard is niet duidelijk. Dit hangt 

af van de mate van energiebesparing en de 

eventuele realisatie (indien toegestaan) van 

zonnepanelen en windmolens. In het kader 

van de Regionale Energiestrategie (RES) 

wordt er gewerkt aan een regionaal plan voor 

het opwekken van duurzame elektriciteit in de 

regio. De doelstelling van de regio Midden-

Holland is om in 2050 energieneutraal te zijn. 

Wanneer dit doel wordt behaald is de 

energievraag gelijk aan de duurzame 

energieproductie van de regio.

Bening

114 168 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

D66 Waarom is het postcoderoosproject beperkt tot 

aangrenzende postcodes?

Een postcoderoos bestaat uit de viercijferige 

postcode van de centrale postcode plus alle 

direct aangrenzende postcodegebieden. De 

productie installatie moet in één van de 

postcodes binnen de vastgestelde ‘roos’ 

liggen. Deelnemers (particulieren en 

organisaties/bedrijven) die binnen de 

‘postcoderoos’ wonen van de zonne-energie 

installatie komen in aanmerking voor 

deelname aan een postcoderoosproject. Er 

heeft landelijk een uitgebreide discussie 

plaats gevonden over de afbakening. Er is 

landelijk gekozen voor postcodes, omdat de 

postcode waarin de aansluiting van een 

installatie of een woning is gelegen een 

objectief gegeven is. Het is eenvoudig te 

achterhalen voor zowel (potentiële) 

deelnemers aan de regeling als voor 

coöperaties, energiebedrijven en 

Belastingdienst.  

Bening
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115 Algemeen PK Wij willen altijd graag een totaaloverzicht van de 

categorische kosten, de balans en het verloop 

hiervan over de jaren met hierin bijzondere 

aandacht voor de toevoegingen/onttrekkingen 

aan de voorzieningen/specifieke reserves. Nu 

wordt alles opgeknipt en is het totaalbeeld totaal 

weg.

De opzet en structuur van de jaarrekening is 

gelijk aan die van de begroting en voldoet aan 

de BBV-richtlijnen. De accountant controleert 

de jaarstukken daarop.

Het totaalbeeld is weergegeven op pagina 

109.

Boere

116 Algemeen PK Zijn we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder gaan uitgeven.

Het jaargebonden overzicht van lasten en 

baten zoals u bedoeld is opgenomen in de 

Rekening in één oogopslag. Vooruitlopend 

hierop bedragen de totale lasten voor 2018 

149 milj. Voor 2017 zijn de lasten 148 milj.

Boere

117 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder personeel.

De formatie en bezetting zijn in 2018 licht 

gestegen. Hierover bent u eerder per 

raadsinformatiebrief geïnformeerd. De stijging 

is het gevolg van het besluit om bij de afdeling 

Sociaal Domein tijdelijke externe inhuur, 

tijdelijke formatie en het inhuurbudget 

budgettair neutraal om te zetten naar vaste 

formatie. Daarnaast is de formatie gestegen 

door de budgettair neutrale overdracht van 

taken naar de gemeente als gevolg van de 

wijziging van de gemeenschappelijke regeling 

TBK. De bezetting is toegenomen doordat 

een deel van beide hiervoor genoemde 

formatieaanpassingen in 2018 zijn ingevuld.

Cazemier

119 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder energiekosten.

Door energiebesparende maatregelen is 

zowel het gas- als elektriciteitsverbruik 

gedaald. De lagere verbruiken vertalen zich 

ten dele in een financiële besparing, dit door 

hogere energietarieven en duurdere 

groencertificaten. Het verbruik ziet er als volgt 

uit: 

                      2017          2018           %

G in M3        123.284         99.972      -18,9

E in kWH   3.580.857    3.152.351     - 12,0

Bening

120 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder gedeclareerde kilometers (i.v.m. 

milieubelasting, tijdsverlies aan reistijd)

In 2018 is 259.451 km voor dienstreizen 

gedeclareerd. In 2017 lag dat aantal op 

250.653 km.

Cazemier

121 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder Huisvestingskosten.

Deze vraag is niet eenduidig te 

beantwoorden. Maar als het de huisvesting 

van de gemeentelijke organisatie betreft, zijn 

deze lasten beduidend verminderd door uit 

gebruik halen van het gemeentekantoor in 

Ouderkerk.

Wit

122 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

meer of minder subsidies in totaal.

Het aantal aangevraagde subsidies is de 

afgelopen jaren in aantal zeer constant 

gebleven. Kijkend naar de jaren 2016, 2017, 

2018 en 2019 lag het aantal steeds rond de 

160.

Hofman

123 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren 

hogere of lagere bijdragen van het rijk 

ontvangen.

De gemeente heeft de afgelopen jaren hogere 

bijdragen ontvangen van het Rijk.

Boere

124 Algemeen PK Zijn de reserves gegroeid, of aan het dalen. 

Zijn de hogere kosten van het industrieterrein in 

Stolwijk nu wel of niet meegenomen.

De reserves zijn conform de jaarrekeningen 

afgelopen jaren gegroeid. Echter in het 

meerjarenperspectief zoals gepresenteerd in 

de begroting 2019 is een daling te zien omdat 

in de meerjarenraming de bestedingen zijn 

opgenomen voor de realisatie van de 

maatschappelijke doelen van de 

desbetreffende bestemmingsreserves.

De hogere kosten van het industrieterrein in 

Stolwijk zijn meegenomen.

Boere

125 Algemeen PK Hebben we nu als gemeente de afgelopen jaren

meer of minder diensten geleverd.

Bij de afhandeling van aan(vragen) wordt 

meer aandacht geschonken aan 

luisteren/samenvatten/doorvragen, 

oplossingsgericht meedenken, respectvol en 

duidelijk communiceren. Veel medewerkers 

zijn inmiddels getraind in oplossingsgericht 

communiceren. Het ‘goede gesprek voeren’. 

Zo wordt bijvoorbeeld beter doorgevraagd 

naar de vraag achter de vraag, wordt in geval 

van een afwijzing/negatief besluit eerst gebeld 

om deze toe te lichten.

Daarnaast bieden we een nieuw kanaal 

waarmee de inwoners kunnen communiceren 

met de gemeente, namelijk Whatsapp. In 

2018 zijn we gestart met het bezoeken van 

bewoners van intramurale instellingen ten 

behoeve van een aanvraag voor een 

reisdocument.

Hofman
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127 Algemeen PK Wat is het verschil tussen het nu gepresenteerde 

werkelijke resultaat en de eerder door de 

wethouder aan de Raad medegedeelde 

verwachting. Dit verschil is naar mijn oordeel 

substantieel.

Het geraamde positieve saldo bij de 

slotwijziging was € 102.000. Het verschil ten 

opzichte van het werkelijk resultaat ad. € 

1.291.000 is € 1.189.000. Het verschil is 

ontstaan doordat in de periode tussen 

slotwijziging en jaarrekening nog verschillende 

afrekeningen ed plaatsvinden die van invloed 

zijn op het saldo. Als het verschil van € 1,2 

mln afgezet wordt tegen de totale omzet ad. € 

149 mln in 2018 is het verschil nog geen 

procent.

Boere

128 Algemeen PK Kan vanuit de planning en control een totaal 

meerjarenoverzicht, incl. begroting 2018, is vanaf 

het 1ejaar van de gemeente naar categorische 

kosten en de balans met inzicht en toelichting op 

de mutaties (toevoegingen en onttrekkingen) 

worden verstrekt.

De opzet en structuur van de jaarrekening is 

gelijk aan die van de begroting en voldoet aan 

de BBV-richtlijnen. De accountant controleert 

de jaarstukken daarop.

Het totaalbeeld is weergegeven op pagina 

109.

Boere

129 Algemeen PK Noem de 3 grootste meevaller die hebben geleid 

naar dit voordelige saldo van € 1.290 miljoen

Maatwerkvoorziening jeugd € 381.000.

B&W & Bestuursondersteuning € 261.000

Algemene belastingen en heffingen € 171.000

Boere

130 21 Samenleving PK Toelichting nadeel leerlingenvervoer Leerlingenvervoer is onderdeel van product 

1.08 Onderwijsvoorzieningen. Dat is nader 

toegelicht op pag 21.

Sleeuwenhoek

131 vnt Samenleving PK is de bijdrage van de overheid toereikend om de 

gedentraliseerde taken WMO en Jeugdhulp uit te 

voeren? Hoeveel tekort of over?

Op dit moment wordt de verhouding 

rijksmiddelen en uitgaven onderzocht. Zodra 

de uitkomsten bekend zijn, zal dit gedeeld 

worden.

Sleeuwenhoek

132 39 Werk en inkomen PK Hoeveel huishoudens in de gemeente zijn in 

financiele problmeen gekomen en hoeveel meer 

is dat in 2018? Hoeveel kinderen leven in 

armoede en hoeveel is dat in de gemeente 

toegenomen?

De armoede index Krimpenerwaard 2017 

geeft aan dat bijna 6% van alle kinderen in de 

Krimpenerwaard opgroeit in een huishouden 

met een minimuminkomen tot 110% van het 

wettelijk sociaal minimum. Naar schatting gaat 

dat om zo'n 682 (in 2017). Landelijk groeit 

ongeveer 1 op de 9 kinderen op in armoede. 

Of er sprake is van een toename of afname 

weten we op dit moment niet. In 2019 wordt 

opnieuw een minimaonderzoek uitgevoerd.

Vente

133 47 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

PK Stand van zaken glasvezelnetwerk Glasdraad is met Rekam een samenwerking 

aangegaan voor de uitrol van glasvezel in het 

buitengebied van de Krimpenerwaard. Er is 

een aannemer geselecteerd en de 

engineering van het project is in volle gang. 

De komende periode heeft Glasdraad/Rekam 

afspraken met HHSK en de gemeente over 

de vergunningenprocedure en afstemming 

over de planning. Medio augustus kan dan 

gestart worden met de eerste 

aanlegwerkzaamheden.

Vente

134 59 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

PK Heeft de provincie de vastgestelde woonvisie al 

goedgekeurd? Zo nee, waarom niet en wat 

betekent dit voor de uitvoering?

De woonvisie (zowel lokaal als regionaal) zijn 

nog niet goedgekeurd door de provincie. De 

RAW wordt op 24 juni gepresenteerd, daarna 

gaat deze ter beoordeling naar PZH. Voor de 

uitvoering heeft dit geen gevolgen.

Wit

135 70 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

PK Wanneer wordt de papierinzameling 

geharmoniseerd?

Zoals in de jaarrekening aangegeven wordt dit 

project in 2019 uitgevoerd.

Bening

136 80 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

PK Waarom wordt de inzameling van blik-plastic en 

glas in de regio niet op elkaar afgestemd?

De gemeente Krimpenerwaard is gestart met 

de pilot blik bij glas. Onlangs zijn ook andere 

gemeenten (zoals Amsterdam) hiermee 

gestart. Door toename van aanbod zal deze 

vorm van inzameling waarschijnlijk financieel 

aantrekkelijker worden.

Bening

137 95 Bestuur en dienstverlening PK Waarom wordt alleen Rotterdam genoemd voor 

het behartigen van onze regionale belangen en 

worden bijvoorbeeld Gouda/Utrecht niet 

genoemd?Betekent dit voorsorteren op een 

nieuwe herindeling?

Uw constatering is onjuist Vente

138 102 Bestuur en dienstverlening PK De frictiekosten van € 745.000 is bestemd voor 

het oplossen van enkele knelpunten. Welke zijn 

dat?

Het betreft het oplossen van enkele 

knelpunten die verband houden met door de 

raad goedgekeurde onderdelen binnen het 

totaal van de frictiekosten. Zoals de laatste 

stappen in het harmoniseren van beleid en 

werkwijzen en de verdere inzet van 

mobiliteitsbeleid

Cazemier

139 106 Financiën en 

dekkingsmiddelen

PK waarom is de vacatureruimte van € 450.000 niet 

ingevuld?

Dat heeft te maken met de situatie op de 

arbeidsmarkt, waardoor niet alle vacatures 

direct zijn in te vullen.

Cazemier

140 111 Indicatoren PK Uit welke onderdelen zijn de woonlasten 

opgebouwd?

De woonlasten bestaan uit OZB, 

Afvalstoffenheffing en Rioolrechten. 

Boere

141 112 Indicatoren PK Wat wordt verstaan onder hernieuwbare 

elektriciteit?

Hernieuwbare elektriciteit is elektriciteit 

opgewekt met schone, duurzame en 

uitputtelijke energie die het leefmilieu niet 

schaadt. Voorbeelden van hernieuwbare 

energie zijn zonne-energie, windenergie, 

biomassa, waterkracht en geothermische 

energie. 

Bening
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142 125 Weerstandvermogen PK Is de rijksbijdrage voldoende voor de uitvoering 

van de participatiewet? Zo nee, welk bedrag is 

voor eigen rekening?

De rijksbijdrage is niet toereikend. 

De eerste 5% van het tekort is voor rekening 

van de gemeente.

Over het deel van 5 tot 12,5% kan een 

vangnetuitkering worden aangevraagd voor 

50% van de kosten

Boven de 12,5% kan een vergoeding van 

100% van de kosten worden aangevraagd.

Voor 2018 is het tekort € 968.174. Er kan een 

vangnetuitkering aangevraagd worden van € 

249.668.

Per saldo komt € 718.506 ten laste van de 

gemeente.

Vente

143 113 Indicatoren Pk 15,3% van loonsom voor externe. Graag opgave 

van kosten per functie en of deze externe inhuur 

voor die functie wel of niet hoort bij doelstelling.

Alle inhuur die wordt gedaan wordt uitsluitend 

gedaan voor taken die bijdragen aan de door 

uw raad gestelde doelen. 

Cazemier

144 113 Indicatoren Pk Formatie/Bezetting 6,9%, 6,3%. Hoe is de 

bezetting per afdelingen (formatie versus 

bezetting) en de verhouding interne externe per 

afdeling.

Alle inzet die wordt gedaan wordt uitsluitend 

gedaan voor taken die bijdragen aan de door 

uw raad gestelde doelen. 

Cazemier

145 109 Recapitulatie van Baten en 

Lasten

Pk Graag in jaarrekening opnemen overzicht waarin 

alle baten en lasten bij elkaar worden opgeteld. 

Nu denken wij dat de gemeentelijke lasten voor 

de gemeenteschap van 2017 naar 2018 met ruim 

6% zijn gestegen van 108,5 mln. naar 115,4 mln. 

maar is dat ook zo. 

De opzet en structuur van de jaarrekening is 

gelijk aan die van de begroting en voldoet aan 

de BBV-richtlijnen. De accountant controleert 

de jaarstukken daarop.

Het totaalbeeld is weergegeven op pagina 

109. De totale lasten voor 2018 zijn € 149 mlj 

en voor 2017 € 148 milj. De stijging is 

derhalve 0,68%.

Boere

146 119 Lokale heffingen Pk Lokale heffingen totaal bedragen 26,5 mln. in 

2018. Wat waren de totale heffingen in 2017. 

Graag overal vergelijking met tenminste 

voorgaande jaar toevoegen in de toelichtingen.

De opbrengst in 2017 bedroeg 27,1 miljoen. 

In 2017 was er nog sprake van 

Precariobelasting. Gebruikelijk is om bij de 

jaarrekening de afwijkingen ten opzichte van 

de begrotingen toe te lichten niet ten opzichte 

van het voorgaande jaar. Bij de begroting 

wordt wel naar het voorgaande jaar gekeken.   

Boere

147 124 Openbare orde en 

veiligheid

Pk Hoeveel is er als risico begroot voor het 

onvoldoende handhaven op illegale 

Horecaactiviteiten, zoals bijvoorbeeld in Stolwijk

De inschatting van dit risico is dermate laag 

dat er geen bedrag aan is gehangen.

Cazemier

148 124 Samenleving Pk Hoeveel huishoudens in de gemeente zijn in 

financiele problmeen gekomen en hoeveel meer 

is dat in 2018? Hoeveel kinderen leven in 

armoede en hoeveel is dat in de gemeente 

toegenomen?

Zie vraag 132 Vente

149 124 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Pk Hoeveel is er als risico begroot voor fouten bij 

bestemmingsplannen en ingediende claims 

hierover. 

De inschatting van dit risico is dermate laag 

dat er geen bedrag aan is gehangen.

Wit

150 167 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

PK Hoeveel Gas, Water, Brandstoffen en Elektriciteit 

hebben wij in 2017 en 2018 gebruikt. 

Water: 2017 18.825m3 en 2018 19.176m3  

Gas: 2017 123.284m3 en 2018 99.972m3 

Elektriciteit: 2017 3.580.857 kWh en 2018 

3.152.351 kWh. Benzine: 2017 1200 liter en 

2018 1185 liter Diesel: 2017 51739 liter en 

2018 48631 liter

Bening

151 168 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

PK Vooral gemeentekantoren en Sporthallen 

gebruiken veel energie en energiemaatregelen 

zeer duur. Aangezien wij in 2030 energieneutraal 

willen zijn. Is hier al een voorziening opgenomen 

voor deze kosten en/of is de waardering van de 

gebouwen hier al op aangepast. (sloop in 

toekomst?)

Bij gebouwen waarvan niet zeker is dat deze 

in 2030 nog zullen bestaan, worden alleen de 

wettelijk noodzakelijke maatregelen getroffen. 

Wel wordt in alle gevallen bij vervanging of 

onderhoud uitsluitend materiaal gebruikt wat 

aan duurzaamheidseisen voldoet. Panden 

waarvan de terugverdientijd rendabel is 

worden wel verduurzaamd. 

Bening

152 186 Bestemmingsreserves PK Er zijn 2018 2,5 mln. euro uitgegeven aan 

frictiekosten samenvoegen gemeentes. Graag 

een specificatie van deze kosten. Wij kunnen 

ons geen aan de raad voorgelegde activiteiten 

hiervan voor ons halen. We dachten dat deze zo 

goed als waren of gerond.

De betreffende lasten zijn conform eerder 

door uw raad genomen besluiten. In lijn met 

de herindelingsuitkering, gaat de uitvoering 

van deze besluiten over meerdere 

jaarschijven.

De lasten betreffen (x € 1.000):

- Toevoeging reserve Huisvesting         1.617

- Uitvoering plannen van aanpak             466

- Personele lasten                                303

- Verrekening met Algemene reserve      150

- Voormalige bestuurders                          3

- Overig                                                   2

Totaal                                              2.541

Bovenstaande indeling sluit aan op de 

paragraaf Frictiekosten in de jaarrekening 

2017.

Boere

154 186 Bestemmingsreserves PK Er staat nog voor 4,7 mln. bestemd voor 

herhuisvesting gemeentelijke samenvoeging. 

Graag een onderbouwing van deze post.

De reserve is gevormd vanuit de van het Rijk 

ontvangen bijdrage in verband met de 

herindeling per 1 januari 2015. Jaarlijks 

worden de afschrijvings-en rentelasten op 

basis van de investeringsbesluiten van de 

huisvesting herindeling hieruit onttrokken.

Wit
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155 186 Bestemmingsreserves PK Egalistatie bedrijfsvoering 1,0 mln. graag een 

onderbouwing van de hoogte van deze post. Wat 

verwacht u dan daadwerkelijk aan overloop van 

2018 naar 2019. Is deze post er nu voor altijd of 

komt deze eind 2019 weer te vervallen. Welke 

waarderingsregels past u hierop toe.

Uw raad heeft besloten om deze reserve in te 

stellen voor de komende jaren. Het plafond is 

1.000.000. Deze reserve wordt gevoed door 

storting van overschotten op de 

personeelsbudgetten o.a. als gevolg van 

ontstane vacatures en niet ingevulde externe 

inhuur.

Cazemier

156 6 Aanbiedingsbrief SGP Hoe is 11% energiebesparing tot stand gekomen 

in openbare verlichting?

Door 15% van de openbare verlichting te 

voorzien van energiezuinige LED-armaturen.

Bening

157 6 Aanbiedingsbrief SGP Camperplekken: 4 bij agrariers gerealiseerd. Wat 

zijn concrete voornemens 2019 e.v.? Staat 

college groei toe en zo ja tot welk aantal?

In 2018 is actief ingezet op het bezoeken van 

agrariërs om de mogelijkheden te bespreken. 

Er zijn meerdere ondernemers over aan het 

nadenken. Ook komen er verzoeken van niet 

agrariërs, in deze gevallen wordt per locatie 

gekeken naar de mogelijkheden en maatwerk 

geleverd. 

Vente

158 90 Recreatie en toerisme SGP Promoten van de streek is topprioriteit, terecht. 

In 2018 heeft de Stichting Krimpenerwaard 

marketing een nieuw bestuur gekregen. Op 

welke wijze is de Stichting in 2018 bezig geweest 

ten gunste van Krimpenerwaard? De website 

www.krimpenerwaardmarketing.nl vermeld 

slechts een mailadres van de Stichting. Welke 

plannen liggen er voor 2019 en verder? Wellicht 

zijn we eerder geïnformeerd via Nieuwsbrieven, 

het komt mij op dit moment niet bekend voor. Op 

p. 90 worden overigens enkele initiatieven 

beschreven. Er zijn vooral plannen opgesteld en 

netwerkbijeenkomsten geweest lijkt het? Wat zijn 

nu meetbare resultaten als het gaat om promotie 

van het gebied?

De Stichting Krimpenerwaard Marketing en 

promotie (SKMP) is medio 2018 van start 

gegaan. Eerst moest de basis op orde worden 

gemaakt v.w.b. bestuur en aansturende 

coördinator/directeur. Vanwege het ontbreken 

van vertrouwen in deze coördinator door de 2 

betrokken uitvoeringsorganisaties (Zilverstad 

marketing en S.P.K.) werd die samenwerking 

beëindigd en ontstond vertraging. Dat 

vertrouwen is inmiddels volledig hersteld met 

de benoeming van de nieuwe kwartiermaker. 

Er is een marketingplan gemaakt en 2 

projectplannen (portal Krimpenerwaard en 

gebiedshuisstijl). De oplevering van beide 

projecten is in september a.s. Het 

Marketingplan en bijbehorende 

samenwerkingsovereenkomst wordt z.s.m. 

aangeboden aan het college.

Vente

159 13 Samenleving SGP Verkeersexamen scholieren basisscholen: 

slechts 10 van de 27 scholen doen hieraan mee, 

om diverse redenen. Geen reden tot 

tevredenheid. Wat kan de gemeente doen om dit 

percentage veel hoger te krijgen?

 De scholen zijn niet verplicht om mee te 

doen. Middels publicatie wordt er meer 

bekendheid aan gegeven.

Bening

160 22 Samenleving SGP Vrijwilligers waarderen: de Krimpenerwaardpas is 

bepaalt geen succes geworden, de 

waarderingsavond bereikt een groter aantal 

vrijwilligers maar nog steeds is het maar een 

zeer klein deel van alle vrijwilligers. Is het College 

tevreden met het huidige bereik of gaan we nog 

op zoek naar andere waarderingsvormen? Zijn er 

betere resultaten bij andere gemeenten voor 

handen? We hebben nu 57.000 bespaart op 

deze waardering maar de vraag is of we met dit 

geld meer vrijwilligers kunnen bereiken.

Het waarderen van alle vrijwilligers op 

individueel niveau bleek een onbegonnen 

zaak. Daarom heeft het college ervoor 

gekozen om vrijwilligerswerk in haar 

algemeenheid te waarderen. De eerste  

waarderingsavond was een succes. In 2019 

gaan we de avond zo organiseren dat meer 

vrijwilligers kunnen aansluiten. In andere 

vergelijkbare gemeenten is er vaak sprake 

van een vrijwilligersinformatiepunt oid. Daar 

zijn nog geen concrete plannen voor. Het 

beschikbare budget is voor informele zorg en 

dit betreft zowel vrijwilligers als mantelzorgers. 

Sleeuwenhoek

161 31 Jeugd en WMO SGP maatwerk voorziening jeugd. Voordeel €104.000 

vanwege beëindiging inloop GGZ activiteit. 

Graag toelichting waarom deze activiteit 

beëindigd is en of de activiteit wel een vervolg 

krijgt.

De zorgaanbieder heeft de werkzaamheden 

beeindigd omdat ze zelf  aan hebben gegeven 

dat ze de verwachtingen niet konden 

nakomen. Er is een nieuwe aanbesteding 

georganiseerd, drie organsaities zijn 

benaderd, met als uitkomst dat vanaf maart 

2019 Kwintes deze activiteit nu op twee 

plaatsen in de gemeente verricht: in 

Lekkerkerk en in Schoonhoven. In Lekkerkerk 

is het een nieuwe locatie, naast de RK Kerk. 

De eerste indruk is dat beide locaties goed 

worden bezocht

Sleeuwenhoek

162 40 Werk en inkomen SGP In 2018 is aantal garantiebanen van 19fte binnen 

ambtelijke organisatie gerealiseerd. Het qoutum 

tot 2025 bedraagt: 14. Andere gemeenten 

hebben wellicht meer problemen met plaatsing. 

Wat is inspanning v/h college op dit punt?

Elke overheidsorganisatie heeft een eigen 

verantwoordelijkheid voor de realisatie van 

garantiebanen. Daarnaast zien wij het als 

onze verantwoordelijkheid om onze 

verbonden partijen te wijzen op de noodzaak 

tot het realiseren van garantiebanen.

Vente

163 41 Werk en inkomen SGP mooi dat er een arbeidsmarktanalyse is 

opgesteld voor bestrijden jeugdwerkloosheid en 

bij wkn >45 jaar. Maar wat is de inzet?

De conclusies van de arbeidsmarktanalyse 

krijgen binnen het Werkgeversservicepunt 

een vervolg door middel van branchegerichte 

benadering van werkgevers. Voor de 

plaatsing van mensen met een 

arbeidsbeperking op een garantiebaan wordt 

ingezet vanuit een lokale aanpak.

Vente

164 42 Werk en inkomen SGP School@Work: slechts(?) vijf jongeren hebben in 

2018 meegedaan aan dit project in kader van 

terugdringen jeugdwerkloosheid. Wat was de 

doelstelling voor 2018 qua aantal? Loopt dit 

project in 2019 door en wat zijn dan de doelen?

Het regionale project School@Work is gericht 

op jongeren die uitvallen uit het 

praktijkonderwijs en voortgezet speciaal 

onderwijs. Het project is in 2018 gestart en 

had een startgroep van tussen de 15 

deelnemers. 5 deelnemers vanuit de 

Krimpenerwaard is dan een relatief groot 

aandeel. Doel is uitstroom naar werk of 

doorstroom naar mbo. Het project loopt door 

in 2019 en wordt uitgebreid.

Vente
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165 42 Werk en inkomen SGP De inzet ESF-financiering loopt af in 2020. Bij 

resultaat wordt gesproken over de 

voucherregeling jongeren en dat deze per 1-1-

2019 is gestopt omdat er geen ESF-middelen 

zijn. Graag toelichting.

De ESF-financiering werd ingezet voor de 

bekostiging van de voucherregeling voor 

jongeren (een vorm van loonkostensubsidie 

aan jongeren zonder doelgroepverklaring). 

Door het wegvallen van de ESF-financiering 

zijn er geen middelen beschikbaar voor 

voortzetting van deze vorm van 

loonkostensubsidie. (De huidige 

loonkostensubsidie is voorbehouden aan 

mensen met een doelgroepverklaring).

Vente

166 45 Werk en inkomen SGP Hoe laat is late beschikbaarheid middelen voor 

Armoedebeleid, en waarom weerhoudt het 

college dat van het doen van uitgaven?

Zie beantwoording vraag 78 Vente

167 47 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

SGP Aanleg glasvezelnetwerk. Wat is thans de 

stavaza?

Glasdraad is met Rekam een samenwerking 

aangegaan voor de uitrol van glasvezel in het 

buitengebied van de Krimpenerwaard. Er is 

een aannemer geselecteerd en de 

engineering van het project is in volle gang. 

De komende periode heeft Glasdraad/Rekam 

afspraken met HHSK en de gemeente over 

de vergunningenprocedure en afstemming 

over de planning. Medio augustus kan dan 

gestart worden met de eerste 

aanlegwerkzaamheden.

Vente

168 50 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

SGP Regionale bedrijven terrein strategie: halverwege 

2018 is dit project regionaal stilgevallen, wat is 

de huidige status, welke consequenties heeft de 

stilstand gehad? Was er in de regio niemand 

beschikbaar die de programmamanager kon 

vervangen?

In de maand december 2018 is dit project 

wederom opgepakt. Er is een concept gereed 

en het streven is in de maand september 

2019 de regionale bedrijven terrein strategie 

vast te stellen.   

Vente

169 52 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

SGP 05.10.04 geen Leader projecten uitgevoerd. Zijn 

er wel projecten in de voorbereiding? Is er op dit 

onderdeel inspanning geleverd in 2018?

Er is 1 project in voorbereiding. Er is ruimte 

voor meer. Kansen daarvoor zijn besproken 

met de nieuwe Leader coördinator Polders 

met Waarden.

Vente

170 53 Economie ondernemen en 

bedrijvigheid

SGP Onderwaterdrainage: in gebied HDSR is 

projectplan voor realisatie 350 ha opgesteld. 

Kennelijk verwacht men grote resultaten. Is dit 

voor Krimpenerwaardse partij al reden om 

richting een zelfde projectplan te gaan denken. In 

afwachting van de onderzoeksresultaten in 

Stolwijk?

In afstemming met HHSK wordt deze zomer 

2019 een inventarisatie en onderzoek gestart 

naar de effecten van bodemdaling en 

maatregelen specifiek voor de 

Krimpenerwaard. Deze informatie wordt 

gebruikt voor een plan van aanpak waar 

onderwaterdrainage ook onderdeel van kan 

zijn.

Vente

171 57 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

SGP In Schoonhoven is/wordt volop gebouwd. In 

Bergambacht en andere kernen blijft deze 

woningbouw fors achter. Bab kent een 

subregionale status voor detailhandel. Hoe denkt 

het college dit, mede in het licht van de 

demografische ontwikkelingen en vitaliteit van 

kernen, aan te pakken?

Politieke vraag mbt tot 2019 ipv jaarrekening 

2018

Wit

172 62 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

SGP graag cijfers over het succes van R-net, de 

waardering van reizigers, het aantal klachten en 

waarop deze klachten betrekking hebben.

Arriva meet en monitort zowel de 

gebruikscijfers als het aanbod. Het aanbod op 

de corridor Schoonhoven-Bergambacht-

Gouda is de afgelopen jaren toegenomen oa 

door de introductie van R-net. In het overig 

deel van de Krimpenerwaard is het aanbod 

iets verminderd door de inzet van een belbus 

ipv vaste ritten in de avond/weekend tussen 

Gouda en Ouderkerk a/d IJssel (lijn 196) en 

minder ritten op lijn 194 in de avond en op 

zondag. De verbinding naar Rotterdam (lijn 

195-295) zal in 2020 uitgebreid worden door 

overdag op werkdagen de frequentie te 

verhogen tot kwartierdienst en in het weekend 

tot halfuurdienst overdag. Er is een klacht 

ontvangen over het buitenom rijden in 

Bergambacht.  

Bening

173 62 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

SGP Onderzoek toekomstbestendigheid veren heeft 

geleid tot een verenvisie. Wanneer wordt dit 

vastgesteld door de gemeenteraad?

Het streven is de verenvisie in de raad van 

september 2019 te behandelen. 

Bening

174 65 Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

SGP Bestemmingsplannen: er is een voordeel van 2 

ton vanwege niet halen van planningen in 3 

bestemmingsplannen. Er zullen ongetwijfeld 

zwaarwegende argumenten te noemen zijn. De 

vraag is of de gemeente hier niet scherper in 

moet acteren. We kunnen ons het niet 

permitteren dat zulke grote of belangrijke 

projecten vertragingen oplopen. Wat heeft het 

College gedaan om deze vertragingen te 

voorkomen en later weer in te halen?

Er is bewust gekozen om sommige 

bestemmingsplannen bewust te laten liggen 

tot de omgevingswet is vastgesteld, omdat ze 

anders net inwerking zijn getreden als de 

nieuwe omgevingswet in werking treedt

Wit

175 70 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Ondergrondse containers: doel was om in 2018 

voldoende ondergrondse containers geplaatst te 

hebben. Resultaat is dat Cyclus in 2018 een 

nieuw locatieplan is gestart tbv deze containers. 

Waarom is dit doel niet behaald in 2018 en wat is 

de nieuwe planning?

Het locatieplan is in 2018 door Cyclus gestart 

en recent afgerond. In 2019 worden 

ondergrondse containers geplaatst voor de 

inzameling van glas en textiel en er worden 10 

oude ondergrondse containers vervangen 

voor de inzameling van restafval.  

Bening
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176 71 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Het nog niet plaatsen in 2018 van zonnepanelen 

en energiemonitoringssysteem wordt in 2919 

gedaan. Waarom deze vertraging? 

Eind 2018 is het onderzoek naar 

verduurzaming van gemeentelijk vastgoed 

afgerond. De voorgenomen 

besparingsmaatregelingen zijn direct in gang 

gezet. Het monitoringsyteem is direct in 

opdracht gezet. Lopende contracten 

belemmeren echter het meteen vervangen 

van meters naar slimme meters. In de loop 

van Q3 2019 zal dit gerealiseerd zijn. Voor 

wat betreft de plaatsing van zonnepanelen is 

eerst een sterkteberekening gemaakt. Op 

basis hiervan moet de dakconstructie worden 

aangepast. Hierna kunnen pas de 

zonnepanelen worden geplaatst. Volgens 

planning gebeurt dit in de zomer 2019. De 

sporthallen die het betreffen zijn dan niet in 

gebruik.

Bening

177 75 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP 07.07.02 Is er ook gewerkt aan komst waterbus 

i.v.m. nieuwe concessieverlening provincie Zuid-

Holland?

Gemeente Krimpenerwaard is formeel geen 

contract partij in deze. Via bestuurlijk overleg 

Metropoolregio is de rivier De Lek wel 

genoemd als potentieel onderzoeksgebied.

Bening

178 76 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP KIJK-project: het lijkt erop (volgens de 

beschrijving) dat alle aanwonenden volledig zijn 

geïnformeerd. Klopt deze informatie of is die wel 

erg enthousiast opgeschreven?

In de Jaarrekening is niet aangegeven dat 

aanwonenden volledig zijn geïnformeerd. Wel 

constateren we dat door het HHSK veel 

keukentafel gesprekken zijn gevoerd en er 

veel energie wordt gestoken in 

informatieverstrekking. Het HHSK is als 

initiatiefnemer primair verantwoordelijk voor 

een goede communicatie naar aanwonenden, 

andere belanghebbenden en de gemeente. 

Boere

179 81 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Asbesttoezichttaken: later overgedragen naar 

ODMH kennelijk waardoor groot eenmalig 

voordeel. Wat betekent dit nu concreet qua 

uitvoering

ODMH handelt de asbestzaken voor bedrijven 

af op zowel administratief als op 

toezichtgebied. De gemeente handelt de 

zaken voor particulieren af als het minder dan 

35 m2 is. Er is een samenwerkings- afspraak 

tussen ODMH en de gemeente dat zij elkaar 

op de hoogte houden bij constateringen in de 

gemeente.

Bening

180 93 Recreatie en toerisme SGP Er is geen sprake van wijziging van beheer, maar 

alleen het voeren van de administratie, dat 

genereert toch niet een voordeel van 459?

Het voordeel is geen 459. Het heeft zowel 

effect op de baten als op de lasten. (lasten 

459, baten 439).   

Vente

181 95 Bestuur en dienstverlening SGP Hoeveel meldingen zijn via de website 

ontvangen, hoeveel hebben geleid tot actie etc, 

wat was de responstijd tussen ontvangst melding 

en afdoening melding?

In 2018 zijn in totaal 9485 meldingen 

openbare ruimte ontvangen. 

35% van de melders deed zijn melding digitaal 

via de website of de Mijngemeente App. Via 

deze App werden in totaal 1048 meldingen 

ontvangen. 

Op alle geregistreerde meldingen is actie 

ondernomen. De acties varieerden van het 

terugbellen met informatieverstrekking naar 

de melder tot het uitvoeren van 

werkzaamheden.

Alle meldingen van gevaarlijke situaties zijn 

binnen 1 -2 uur veilig gesteld. Buiten 

kantooruren is dit gebeurd door de piket 

diensten.

Van de meldingen zonder gevaarzetting is 70 

% opgelost binnen 10 werkdagen. 

10 % van de meldingen werd ingepland voor 

een latere uitvoering omdat het ging om 

seizoengebonden werkzaamheden zoals 

snoeiwerk. 

20 % van de meldingen nam meer 

behandeltijd dan 10 werkdagen als gevolg van 

b.v. inspraak, vergunningverlening e.d.

Hofman

182 103 Bestuur en dienstverlening SGP Graag een onderbouwing van de realisatie van 

de 5%_korting op budget personeelslasten (ook 

vwb inhuur)

In de jaarrekening 2017 is dit punt 

afgehandeld en aangegeven dat er niet meer 

over gerapporteerd wordt.

Cazemier

183 119 Financiën en 

dekkingsmiddelen

SGP Waarom positief saldo € 394K storten in 

voorziening om toekomstige tarieven te kunnen 

vaststellen en niet gebruiken om achterstand in 

investeringen in te lopen?

Het is conform bestaand beleid om voor- en 

nadelen binnen de riolering te verrekenen met 

de egalisatievoorziening.

Boere

In de periode 2015-2017 is de prijs voor oud 

papier gestegen van € 65,- naar € 120,- per 

ton. Vanaf maart 2017 is een aanzienlijke 

prijsdaling ingezet tot de huidige prijs van € 

53,- per ton (juni 2019). Wat opvalt is de 

enorme bandbreedte in 2018, een gemiddelde 

prijs van € 66,-, +42%, -/-30%. Prijzen staan 

onder druk sinds de aanscherping van de 

maximale vervuilingsgraad (<0,5%) in 2018 

door de grootste importeur van oud papier, 

China.

Bening184 120 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Hoe ontwikkelt de prijs van oud papier in 2019? 
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185 120 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Blik bij glas kost meer geld dan blik bij plastic. 

Graag onderbouwing daarvan. 

In de toelichting staat niet dat blik bij glas 

meer kost dan blik bij plastic. 

Bening

186 120 Duurzaamheid 

infrastuctuur en milieu

SGP Kunt u aangeven waardoor de 

verbrandingskosten aan het Rijk zo zijn 

gestegen?

De verbrandingskosten aan het Rijk zijn niet 

gestegen, het gaat om een hogere belasting  

op de verbrandingskosten.

Bening

187 120 Financiën en 

dekkingsmiddelen

SGP Is er reden om de storting in de 

egalisatievoorziening voor het begrotingsjaar 

2020 te verhogen? Zo ja, met welk bedrag?

In principe worden alle voor- en nadelen 

binnen een gesloten exploitatie, zoals de 

afvalstoffenheffing, verrekend met de 

egalisatievoorziening. Het saldo van de 

egalisatievoorziening is per ultimo 2018 

beperkt. Bij de begroting 2020 worden de 

financiële consequenties met betrekking tot 

de afvalstoffenheffing bezien, die zullen leiden 

tot een voorstel voor de tariefstelling. 

Boere


